
一、游泳池開放及使用規定： 

         (一)開放時間： 

 08:00-12:00 13:00-17:00 17:30-21:30 

周一至周五 學生上課 學生上課 開放時段 

周六、日 開放時段 申請租用 

備  註 

※開放期間：5月1日〜10月31日，國定假日停止開放。 

※開放時段：泳池會員免費，非會員購票入場。 

※周一至五上課時段若無班級上課，本校學生得持游泳證

入場。 

 

(二)使用規定： 

    1.本校游泳池開放對象為 130公分以上，具有游泳能力者。如身高

不符開放標準，需由符合標準並有能力照顧之人員陪同始得入

池。 

    2.進入本池須出示會員證或繳費收據，並登記後方可進入游泳。 

    3.本池單一時間最大容量為100名，人數超過時得進行總量管制。 

    4.入池前請做熱身運動、淋浴、卸妝，並穿著泳衣褲及戴泳帽以維

護水質清潔。 

    5.凡有皮膚病、眼疾、心臟病、癲癇症、肺結核、高血壓或其他傳

染病者，不得入池游泳。 

    6.身體有明顯外傷、酒後宿醉或過度疲勞者，有安全顧慮時，管理

人員得拒絕進入泳池。 

    7.未經允許，禁止攜帶蛙鞋、玻璃潛水蛙鏡、救生圈、球類、水上

玩具、眼鏡及首飾等物品入池。 

    8.禁止攜帶動物進入泳池。 

    9.游泳池四周磁磚不得穿著鞋子或拖鞋進入，並嚴禁在池邊及池內

嬉戲、追逐等危險活動。 

   10.除飲用水外，禁止攜帶食物、飲料進入，並嚴禁嚼食口香糖、檳

榔。 

   11.除代表隊訓練及游泳教學外禁止跳水。 

   12.游泳中若有任何不適，請立即離池並通知救生員或管理員協助。    

   13.本池提供之置物衣櫃僅供放置私人物品，請於游泳完後取回，本

池不負保管及賠償責任。 



   14.凡未遵守上述規定且不接受救生員及管理人員之規勸者，得暫停

當日使用之權利。 

1. Swimming Pool Opening and Usage Guidelines 

(1) Opening Hours: 

 08:00 - 12:00 13:00 - 17:00 17:30-21:30 

Monday to Friday 
Course for 

Students 

Course for 

Students 
Opening Hours 

Saturday & 

Sunday 
Opening Hours Rental Application 

Remarks 

※Opening Period: May 1 to October 31. Closed on National Holidays. 

※Opening Hours: Free for swimming pool members, non-members buy tickets. 

※If there are no classes on Monday through Friday, our School’s students may access via 

swimming membership cards. 

(2) Usage Guidelines: 

i. The swimming pool of our School is open to those who are above 130 cm with the ability 

to swim. If you do not meet the height standard, you may not enter the pool without being 

accompanied by someone who meets the standards and is able to take care of you. 

ii. To enter this pool, you shall produce your membership card or payment receipt, and 

register before entering the pool. 

iii. The maximum number of persons allowed in the pool at one time is 100. If the number 

of people exceeds the limit, a capacity control shall be implemented. 

iv. Please warm up, shower, remove makeup, and wear swimsuits and a swimming cap 

before entering the pool to keep water clean. 

v. Anyone with skin diseases, eye diseases, heart disease, epilepsy, tuberculosis, high blood 

pressure or other infectious diseases is not allowed to swim in the pool. 

vi. The administrative personnel may refuse to let those who have obvious physical injuries, 

hangovers or suffer from excessive fatigue enter the swimming pool in case of safety 

concerns. 

vii. Without permission, it is prohibited to bring swim fins, glass diving goggles, lifebuoys, 

sports balls, aquatic toys, eyeglasses, jewelry, and other items into the pool. 

viii. It is prohibited to bring animals to the swimming pool. 

ix. Neither shoes nor slippers are allowed to enter the tiles around the swimming pool, and 

dangerous activities such as playing and chasing at the edges or in the pool are strictly 

prohibited. 

x. Except for drinking water, it is prohibited to bring food and drinks in, and chewing gum 

and betel nut is strictly prohibited. 

xi. Diving is prohibited except for team training and swimming teaching. 

xii. Anyone feeling any discomfort while swimming shall leave the pool immediately and 

notify the lifeguard or administrative personnel for assistance. 

xiii. The wardrobe provided by the pool is only for storing personal belongings. Please take 



the belongings back after swimming. The pool is not responsible for the storage and 

compensation. 

xiv. In the event a person fails to comply with the foregoing regulations and does not follow 

the advice of lifeguards and administrative personnel, his right to use the facility shall be 

suspended for the day. 

 

二、室外場地租用收費標準：                 （單位：元） 

項  目 收費單位 維護費 燈光費 清潔費 管理費 保證金 

田徑場 4小時 10000 800 800 按
工
讀
金
時
薪
標
準 

核
計 

3000 

室外籃、 

排球場 
2小時/面 800 300 200 300 

棒壘球場 4小時 5000 - 800 1500 

游泳池 4小時 10000 800 800 3000 

備  註 

※本校校友、關係企業、教育機關團體借用維護費減半。   
※辦理活動借用籃球或排球場地三面以上，清潔費各比照 
  田徑場收費。 

※停車依本校收費標準收費(30元/時，上限 250元/天) 

 

2.Rental Fees for Outdoor Venues: (Currency: TWD) 

Items Unit of Charge 
Maintenance 

Fee 
Lighting Fee Cleaning Fee 

Management 

Fee 

Security 

Deposit 

Athletic Field 4 hrs. 10,000 800 800 

Based on 

Hourly Pay 

for Work 

Study 

3,000 

Outdoor Basketball 

& Volleyball Court 
2 hrs. / court 800 300 200 300 

Baseball & Softball 

Field 
4 hrs. 5,000 - 800 1,500 

Swimming Pool 4 hrs. 10,000 800 800 3,000 

Remarks 

※The maintenance fees for alumni of our School, affiliated enterprises, and educational 

institutions are reduced by half. 

※The cleaning fee will be the same as that for track and field venues if the use is more than 

three basketball or volleyball courts for activities. 

※Parking is charged according to our School’s charging standards (30 / hour, upper limit 250 / 

day) 

 

 



三、個人及單一場地收費標準：                （單位：元） 

 項 目 
收費 
單位 

會員 本校學生 
本校教職
員、眷屬
及校友 

關係企業
及教育機
關團體 

一般校
外人士 

游泳池 次/人 
泳池會員

免費 
50 80 100 120 

健身中心 次/人 
健身會員
免費  

50 100 120 150 

羽球場 
1.5時/場 - 200 250 300 400 

假日2時/場 - 300 400 500 700 

桌球場 
1.5時/面 - 50 80 120 160 

假日2時/面 - 80 120 150 200 

備  註 

※ 本校學生會員於日間桌、羽球場無上課時段，得免費使用桌、羽
球場。 

※ 星期例假日租借桌、羽球場每單位 2小時，且須租用 3面以上場
地，並加收管理費及電費。 

 

  



3.Rental Fees for Individual and Single Venue: (Currency: TWD) 

Items 
Unit of 

Charge 
Member 

Our School’s 

Student 

Faculty, staff, 

family 

dependents 

and alumni of 

our School 

Affiliated 

Enterprise and 

Educational 

Institution 

General 

Off-Campus 

People 

Swimming 

Pool 
Time/Person 

Free for 

Swimming 

Pool Members 

50 80 100 120 

Fitness Center Time/Person 

Free for 

Fitness Center 

Members 

50 100 120 150 

Badminton 

Court 

1.5 hrs./round = 200 250 300 400 

Holiday: 2 

hrs./round 
= 300 400 500 700 

Table Tennis 

Court 

1.5 hrs./court - 50 80 120 160 

Holiday: 2 

hrs./ court 
- 80 120 150 200 

Remarks 

※ Our School’s student members may use the table tennis and badminton court free of charge when 

there are no classes during the daytime. 

※ Table tennis and badminton court can be rented for 2 hours per unit on weekends and holidays, 

and more than 3 courts rented should be required, and management fees and electricity bills shall be 

charged. 

 

  



四、會員收費標準：                    （單位：元） 

年費 
本校學生 

本校教職員 
及眷屬 

校友、企業員
工及眷屬 

一般人士 

男 女 男 女 男 女 男 女 

體能健身 

中心會員 
600 1000 1400 2200 

游 泳 池 
會    員 

500 400 1000 800 1400 1100 2200 1700 

水陸會員 800 700 1500 1300 2100 1900 3400 3000 

備    註 
※ 個人同時辦理體能健身中心及游泳池會員者為水陸會

員。 

 

4.Member Charges: (Unit: TWD) 

Annual Fee 
Our School’s students 

The School Staff and 

Their Family 

Dependents 

Alumni, Corporate 

Employees, and Their 

Family Dependents 

Ordinary People 

Male Female Male Female Male Female Male Female 

Physical Fitness 

Center Member 
600 1,000 1,400 2,200 

Swimming Pool 

Member 
500 400 1,000 800 1,400 1,100 2,200 1,700 

Amphibious 

Member 
800 700 1,500 1,300 2,100 1,900 3,400 3,000 

Remark 
A person who applies for both physical fitness center and swimming pool membership at the same 

time is an amphibious member. 

 


